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NYHETSBREV - November 2009 
 
Vi beveger oss inn i vintermørket. Da er det deilig å ha Syndin lokkende med sol over hvit sne i tankene. Vi i styret for 
hytteforeningen holder tak i en del saker som vi ønsker å informere om. 
 
Årsmøte på Olsok, 29 juli, Syndinstøga 
18 medlemmer møtte opp. Formalitetene foreløp etter boken, Jan Ekornaas flytter og trakk seg ut av styret, Margareth 
Barlien ble valgt inn. Regnskapet viste inntekt på kr 19 600,-, beholdning kr 52 000,-. Godkjent av revisor. Saker: 

• Hytteforeningen er høringsinstans i kommunen, interesse rundt utbygging/fortetting/regulering.  
• Bekymring rundt kapasitet på vinterparkeringsplassen 
• Renovasjon: tømming og rutiner er blitt bra, konteinere med andre farger finnes ikke, styret har ytret ønske om at 

Kvislasyndin kunne være del av et kildesorteringsprosjekt de vil sette i gang snart 
• Gjengroing: alle er opptatt av dette og vi oppfordres til å rive opp småtrær og fjerne større (tillatelse får lett av 

grunneier) 
• Nettstedet vårt Kvislasyndin.no: for komplisert å bruke, få brukere 
• Stølsdrivere får blomster fra oss til jul 
• Valdres Energiverk vil bli oppfordret til å flytte trafoboks  
• Dato og sted for neste årsmøte: Årsmøtet arrangeres på Olsok også neste år, men tettere på Olsokbålet, klokken 

18.00, på Syndinstøga 
Vi avsluttet Olsok med et stort Olsokbål, underholdning, stor suksess. Dette gjør vi neste år også. 
 
Styret vil jobbe med alle disse sakene i tiden frem til neste årsmøte.  
Om vinterbrøyting: Det vil ikke brøytes opp over fjellet i år. Dette er en litt komplisert sak. Det er snakk om brøyting frem til 
nyttår hvert år. 

1. Det er ikke enighet om denne vinterbrøyting er ønskelig, dette må vi ha en folketelling på (til våren) 
2. Brøyting vil være kun av hovedveien frem til nyttår. Dette koster kr 25 000,-. Denne summen må fordeles på de 

som ønsker å bli med på ordningen. Dette bestemmer altså pris for vinterbrøyting. Veistyret må ha garanti for 
inntekten. Om man ønsker brøyting frem til hytta fra hovedveien gjøres dette direkte med Geir Hovda, som tar 
betaling direkte. (Ps i tillegg kommer sesongavgiften) 

Styret vil jobbe med funksjonell løsning på dette problemet. 
 
Statistikk: 

• betalende medlemmer: 97 
• registrerte adresser: 192 
• registrerte epostadresser: 32 

 
Styret ønsker dere en god jul.    
Mvh Ragna Ribe Jørgensen, styreleder 

E-post kommunikasjon: Fint om alle som har mail-adresse kan sende denne til : ragnajor@online.no   
- dermed kan vi raskt og enkelt informere alle om nyheter / aktuelle saker og samtidig sparer vi utgifter med utsending. 
 

 

 
Postadresse: v/Elin Gigstad, Vestre Slidre Sparebank, Pb 24, 2966 Slidre 
Epost: ragnajor@online.no (styreleder). Nettside: www.kvislasyndin.no 

 


